
                                                           

Rondvraag gemeenteraad 24 november 2016 
 
Zorgen over veiligheid vanwege zieke essenbomen in 
Harmelen 
 
Van een inwoner uit Harmelen hebben wij bericht gekregen dat er aan de 
Raadhuislaan de laatste tijd steeds vaker takken uit essenbomen vallen. 
De bomen lijken niet gezond te zijn. 
De vallende takken leveren ernstig gevaar op voor de veiligheid. 
Op de mail die hierover op 6 oktober j.l. naar de gemeente is gestuurd is door 
de bezorgde bewoner nog geen reactie ontvangen. 
 
In de media zijn de laatste tijd berichten verschenen over de essentaksterfte, 
een schimmelziekte waaraan essen massaal kunnen lijden. 
De ziekte heeft tot gevolg dat takken afsterven en uit de boom kunnen vallen. 
Er zijn gemeenten die daarom meerdere keren per jaar essen inspecteren. 
 
LijstvanderDoes heeft hierover de volgende vragen: 
 
1- Zijn er in Woerden ook essen besmet met de essentaksterfte? 
2- Zo ja, over welke aantallen gaat het? 
3- Geeft dat aanleiding om essen meerdere keren per jaar te inspecteren? 
4- Zijn de essen aan de Raadhuislaan ook besmet met de  essentaksterfte? 
5- Wat is of wordt er gedaan om de veiligheid aan de Raadhuislaan te  

     bevorderen? 
6- Is er inmiddels al gereageerd op de mail van de inwoner? 
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